
 

 

 

 
 

Advies van de Adviescommissie Ruimte 
 

 
Datum 
commissievergadering 

12 januari 2017 

Onderwerp Verordening Duurzaamheidsleningen Oss 2017 

Volgnummer 2016-85 

Advies commissie Bespreken 

Standpunten fracties CDA: Hoe weten particulieren dat men gebruik kan maken 
van deze regeling? De fractie geeft diverse voorbeelden om 
de regeling beter kenbaar te maken en ziet graag een 

evaluatie van de regeling in januari 2018. 
VVD: Probeer vooral in te zetten op het bereiken van de 
mensen die vanuit een oogpunt van geldbesparing 

maatregelen willen treffen. 
SP: Zet de regeling in voor maatregelen die ertoe doen zoals 
energiebesparing en zonnepanelen. De fractie zet 
vraagtekens bij de stimulering van het gebruik van de 

biomassaketel. Deze manier van energieproductie staat 
momenteel ter discussie. We moeten de burgers niet 
stimuleren om maatregelen te laten nemen waar ze later 
spijt van kunnen krijgen. De discussie over houtkachels is 
ook nog niet klaar. De fractie komt met een amendement 
hierover. Met de overige maatregelen is men akkoord. 
D66: Gebruik meer creativiteit bij het in de markt zetten van 

deze regeling. 
PvdA: prima om de regeling te vereenvoudigen.  
VDG: sluit aan bij het standpunt van de VVD en is blij met 
deze regeling. 
BeterOss: de fractie wil dat de wethouder bij de commissie 
terug komt in het geval het budget vroegtijdig op dreigt te 

raken zodat het zo mogelijk kan worden aangevuld. 
GroenLinks: sluit aan bij de vraag van BeterOss, het 
amendement van de SP en de ideeën van het CDA. De 
fractie mist de samenhang van de regeling in relatie tot 
andere zaken zoals de besparingsagenda en een 
duurzaamheidsconferentie. Men ziet ook graag een 
duurzaamheidslening voor het MKB. 

Datum raadsvergadering 26 januari 2017 

 

 


